
Acta de la segona reunió de la comissió de seguiment 01/12/2020 

 
Assistents: 
Mercè – Raval 
Eva- Sàrria 
Corina – Sagrada Família 
Marta – Sagrada Família  
Estrella – Poble Nou 
Celia – la Salut 
 

Es va fer valoració de les fitxes, moltes companyes van omplir  

Per a properes reunions s’hauria de fer un calendari per posar en marxa el protocol y 
quin recursos necessitem. 

Les participants comenten que la participació, per eixample als consells de barri, està  

sent més nombrosa en ser en línia. 

 

Alaitz fa recordatori del funcionament del drive. 

 

Link sobre interseccionalitat que va enviar l'Eva 

https://igualtatsconnect.cat/recursos-formacio/ 

 

Revisió de les fitxes: 

-Sagrada Família les han fet. Li ho han enviat a tothom però no li ho ha mirat molta 
gent 

-Poble Nou, han fet la fitxa sobre la distribució de tasques 

-Raval, s'està muntant una comissió de dones. En la Junta hi ha més dones que 
homes. Mercè farà les fitxes i el protocol es valorarà en la pròxima reunió de la Junta.  

-Salut, s'han mirat les fitxes i han passat el protocol a la Junta i estan esperant 
resposta. 

 

Mercè pregunta si el protocol serà obligatori i com farem per a vigilar que es 
compleixi. 

https://igualtatsconnect.cat/recursos-formacio/


En les fitxes han d'haver-hi més informació qualitativa, per exemple l'ordre del dia. 
Prioritat dels temes més tècnics, això no surt en la fitxa i aquests matisos també són 
rellevants. 

 

La propera reunió serà el 12 de gener a les 17 hores 

Es treballarà les fitxes definitives a partir dels comentaris. Prepararem preguntes per 
a poder treballar en les fitxes definitives. 

 

 


